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مسابقات جام جهانی آخرین فرصت به علی اشکانی

اولتیماتوم شورای فنی کشتی فرنگی به سرمربی تیم ملی
سرویس ورزشی-

شورای فنی کشــتی فرنگی در آخرین جلسه خود 
با انتقاد از نتایج ضعیف فرنگی کاران ایران در مسابقات 

جهانی مجارستان، به سرمربی تیم ملی اولتیماتوم داد.
 جلســه شورای فنی کشتی فرنگی به ریاست رسول خادم 
رئیس فدراسیون کشتی دوشنبه شب برگزار شد و نتایج ضعیف 
دو فرنگی کار اعزامی ایران به مسابقات جهانی مجارستان مورد 
بررســی قرار گرفت.در این جلسه اعضای شورای فنی به اتفاق 
از کســب نتایج ضعیف دو فرنگی کار با تجربه و عنوان دار ایران 
در این رقابت هــا ابراز نارضایتی کردنــد. همچنین توضیحات 
علی اشــکانی سرمربی تیم ملی در مورد اینکه کسب این نتایج 
به علت تغییر قوانین کشــتی فرنگی بوده است را بهانه تراشی 
ارزیابی کردند. چرا که معتقــد بودند اگر تغییر قوانین صورت 
گرفته، برای تمام کشورهای دنیا بوده است.اعضای شورای فنی 
کشــتی فرنگی در این جلسه به علی اشــکانی اعلام کردند در 
صورتــی که در جام جهانی تهران در اواخر اســفند ماه، نتایج 
مورد انتظار مردم و شورای فنی بدست نیاید احتمال تغییر در 
کادر فنی تیم ملی وجود دارد.اشکانی نیز به اعضای شورای فنی 
اطمینان داد حداکثر توان خود را برای موفقیت تیم ملی کشتی 
فرنگــی در رقابت های جام جهانی بــه کار گیرد تا نتایج مورد 

انتظار را بدست بیاورد.
مشتاقی: بله! به اشکانی اولتیماتوم داده ایم

بهرام مشــتاقی عضو شورای فنی کشــتی فرنگی با ابراز 
نارضایتــی از عملکرد دو فرنگی کار ایران در مســابقات جهانی 
مجارستان گفت: اگر در جام جهانی تهران نتیجه دلخواه مردم 

بدست نیاید احتمال تغییر اشکانی وجود دارد.
وی در پاســخ به این سوال که آیا در جلسه شورای فنی به 
علی اشکانی سرمربی تیم ملی اواتیماتوم داده شده است یا خیر 
اظهار کرد: بله، به اشکانی اولتیماتوم دادیم و بر این نکته تاکید 
کردیم که باید نتایج مورد انتظــار مردم در جام جهانی تهران 
بدســت بیاید. اعضای شــورای فنی به هیچ وجه از عملکرد دو 
فرنگی کار ایران در مســابقات جهانی مجارستان رضایت ندارند 

و این موضوع به اشــکانی اعلام شــد. ما زمان زیادی نداریم و 
ســرمربی تیم ملی باید توانایی های خود را در رقابت های جام 
جهانی بخوبی نشان دهد. نتایج مسابقات جهانی مجارستان ما و 
مردم را دلسرد کرد و باید در جام جهانی بهترین نتیجه را کسب 
کنیم.وی با بیان اینکه اعضای شورای فنی خیلی نمی توانند در 
قبال تکرار نتایج بد صبر داشــته باشــند گفت: مردم از کشتی 
فرنگی انتظار کســب موفقیت دارند. متاسفانه علی رغم اینکه 

بیابانگرد و قادریان هر دو از با تجربه ها و عنوان داران ما محسوب 
می شدند به هیچ وجه عملکرد خوبی نداشتند و مقابل حریفان 
نه چندان مطرح حتی یک امتیاز هم نگرفتند که در این میان 
علاوه بر خود این کشتی گیران، کادر فنی هم باید پاسخگو باشد. 
اینکه سرمربی تیم ملی مدام بگوید تغییر قوانین باعث این نتایج 
شده برای ما اصلا قابل قبول نیست چرا که این اتفاق برای همه 

کشتی گیران دنیا افتاده است و ما مستثنی نیستیم.
با کسی شوخی نداریم

عضو شــورای فنی کشــتی فرنگی افزود: نباید تا این حد 
موضــوع تغییر قوانین در کشــتی فرنگی را برجســته کنیم. 
کشتی گیران ما در گذشــته هم همیشه در حالت خاک امتیاز 
زیــادی نمی گرفتند. به هر حال ما باید هر چه ســریعتر خود 
را با این قوانین وفق دهیم و نتایج مورد انتظار مردم را کســب 
کنیم. ما نمی توانیم مدام بگوییم به هر شکل ممکن تا بازی های 
آســیایی 2018 به کادر فنی فرصت می دهیــم چرا که نتایج 
مســابقات باقی مانده تا این رقابت ها نیز بســیار تعیین کننده 
است.مشتاقی در پاسخ به این ســوال که اگر تیم ملی در جام 
جهانی تهران نتواند به نتایج مطلوب دست پیدا کند آیا احتمال 
تغییرات در کادر فنی جدی اســت یا خیــر گفت: اگر در جام 
جهانی نتیجه مناسب بدست نیاید احتمال تغییر سرمربی تیم 
ملی وجود دارد. ما در این راه با کســی شوخی نداریم چرا که 
کشتی علاقمندان بسیار زیادی در کشور دارد و توقع دارند تیم 
ملی بهترین نتایج را بدست بیاورد. متاسفانه طی یکی دو سال 
اخیر تیم ملی چه در مســابقات جهانی و چه در المپیک ناکام 

بوده و مردم شورای فنی را نیز در این زمینه مقصر می دانند.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید مدافع حرم »سید یحیی)مجید( براتی«
پیش نمازی عاشق

شــهید »ســید یحیی براتی احمدآبادی« در تاریخ 
25 شــهریور 1349 در محله احمدآباد درچه بدنیا آمد 
که این محله در جنــگ تحمیلی با جمعیت 1200نفر، 
شصت شهید تقدیم اسلام کرده اند. که از این لحاظ محله 
نمونه شاهد کشور است در تاریخ 16 آذر1394 در شهر 
حلب سوریه و توســط گروه تکفیری داعش به شهادت 
رسید. وی پاسدار لشکر مقدس حضرت امام حسین)ع( 

و همچنین در حوزه علمیه امام حســین)ع( درچه مشغول کسب علوم دینی بود. که 
حضور در جبهه مدافع حرم حضرت زینب)س( را به دروس دینی ترجیح داد. و عازم 
سوریه شد و در آنجا فدای دفاع از راه امام حسین)ع( و حرم حضرت زینب)س( شد.

فرازی از وصیتنامه شــهید : امروزه بعضا شاید بشــنویم و شنیده ایم که مطرح 
مي کنند که به ما چه، و در کشــورهاي دیگر رفتن کاري به ما نداره، ما وظیفمون را 
همینجا انجام بدیم، نه، اگر کسي بصیرت داشته باشه و بدونه هدف چیه مسلماً هدف 
یاري اسلامه، اگر دقت کنیم ما، از صدر اسلام یه مطالعاتي داشته باشیم، از زماني که 
خداوند این دین را به ما مردم ارزاني داشــته، از زمان خود پیامبر، متحمل مشکلاتي 
در این راه شدن، و شنیدیم که در طول تاریخ همچنین ائمه اطهار)علیه السلام( و این 
زماني که ما الان هستیم و در آن قرار گرفتیم و ما که پیرو اهل بیت ان شاءالله هستیم 
و جزو شیعیان هستیم گفتن خدمتتون، اگه بصیرت داشته باشیم، بحث یاري اسلامه، 
حالا در هر سرزمیني مي خواد باشه، وظیفه ما یاري اسلامه، و باید بتونیم به بهترین 
نحو اسلام را یاري کنیم و به مدافعان حرم ان شاءالله بپیوندیم. همه را به پیمودن راه 
حق ودفاع از اســلام و آماده جانفشانی در راه اسلام دعوت می کنم امید است همه ما 

جزو سربازان امام زمان)عج( ارواحنا فداه باشیم.

تلاش پیکان برای ادامه صدرنشینی در لیگ برتر والیبال
در هفته چهاردهم لیگ برتر والیبال تیم کاله مازندران 

در خانه خود میزبان شهرداری ارومیه است.
هفتــه چهاردهم لیگ برتر والیبال امــروز 8 دی با برگزاری 
دیــدار دو تیم ســایپا و هــاوش در خانه والیبال آغاز می شــود. 
شــاگردان رحمان محمدی راد در تیم هــاوش با وجود این که با 
9 امتیاز در قعر جدول قرار دارند اما در هفته های اخیر بازی های 
خوبی را به نمایش گذاشــتند و تــلاش می کنند در جدال با تیم 
بالانشین و 22 امتیازی سایپا به امتیاز برسند. سایپا هم در تلاش 
اســت تا جایگاه خود در میان 4 تیم بالای جدول را حفظ کنند. 
بانک سرمایه هم که تا قبل از هفته سیزدهم صدرنشین لیگ بود 
در اراک به مصاف شهرداری این شهر می رود. سالن امام خمینی 
میزبان این بازی اســت که از ســاعت 16 آغاز می شود.شهرداری 
ارومیه هم کــه با پیروزی برابر بانک ســرمایه در تهران کمی از 
بحران دور شــد در خانه کاله مازندران تیم جوان و پرتلاش لیگ 
به میدان می رود. شــاگردان عطایی در تیم کاله با 13 امتیاز در 
رده دهم جدول رده بندی لیگ قرار دارد.شاگردان تراویسا در تیم 
شهرداری ارومیه هفته گذشــته موفق شدند بانک سرمایه را در 
تهران شکست بدهند.صالحین ورامین نیز که در هفته های اخیر 
حاشیه ساز اصلی لیگ برتر بوده در تبریز به مصاف شاگردان عادل 
بناکار می رود. شــهرداری تبریز با 14 امتیاز رده نهم جدول را به 

خود اختصاص داده است.تیم صالحین ورامین به دلیل مشکلات 
مالی قرار بود از لیگ کنار گذاشته شود اما شرایط به شیوه ای رقم 
خورد که این تیم اجازه بازی در لیگ را کســب کرد. ورامینی ها 
با 17 امتیاز رده هشتم جدول را به خود اختصاص داده اند.پیکان 
صدرنشــین لیگ برتر نیز که با پیروزی هفته گذشته خود بعد از 
هفته ها به صدرجدول رفت، در یزد به مصاف خاتم اردکان می رود. 
این بازی از ساعت 16 آغاز می شود و پیکانی ها تلاش می کنند با 
برتری در این دیدار صدر جدول لیگ را در تسخیر خود نگه دارند.
برنامــه هفتــه چهاردهم لیگ برتــر والیبال به این شــرح 
است:*ســایپا تهران – هاوش گنبد)ســاعت 15 - خانه والیبال( 
*شهرداری اراک – بانک سرمایه )ساعت 16 - سالن امام خمینی 
اراک( *خاتم اردکان – پیکان تهران)ســاعت 16- سالن خاتمی 
یزد( *کاله مازندران – شهرداری ارومیه )ساعت 16- سالن پیامبر 
اعظم آمل( *شــهرداری تبریز – صالحین ورامین )ساعت 16 - 
سالن شهید اقدمی تبریز( *پارسه تهران – عمران ساری )ساعت 

17- خانه والیبال(
جدول رده بندی لیگ برتر والیبال تا پایان هقته ســیزدهم: 
1- پیکان تهران 31 امتیاز، 2- بانک سرمایه 29 امتیاز، 3- پارسه 
تهران 25 امتیاز، 4- ساپیا تهران 22 امتیاز، 5- شهرداری ارومیه 

21 امتیاز، 6- خاتم اردکان 20 امتیاز و...

وزارت ورزش و جوانان ۱۰ روز کاری را زمان ثبت نام کاندیدای ریاست فدراسیون هندبال اعلام کرد که دیروز این 
مهلت قانونی به پایان رسید و ۱۷ نفر برای کسب کرسی ریاست فدراسیون ثبت نام کردند.

بعد از گذشــت حدود چهار ماه از اداره شــدن فدراسیون هندبال با سرپرســت، وزارت ورزش و جوانان زمان ثبت نام کاندیدای 
کرسی ریاست این فدراسیون را از 23 آذرماه تا هفتم دی ماه اعلام کرد که این مهلت قانونی 10 روزه دیروز به پایان رسید. حمید 
آقاعلی نژاد، علیرضا پاکدل، مرتضی حســن پور، هادی خلیلی،  کاظم دل قندی، علیرضا رحیمی، شهرداد مرتجی، میترا نوری، احمد 
سعادتمند، کیوان صادقی، سید ابوالحسن مهدوی، حمیدرضا عباسی مقدم، ولی فرنام، ناصر قاسمی، حمید مدنی، خسرو نصیری و 

محمدناصر نجف پور به عنوان کاندیدای کرسی ریاست فدراسیون هندبال ثبت نام کردند.
چند ماه پیش رئیس سابق فدراسیون هندبال سید ابوالحسن مهدوی از سمت خود استعفا کرد که دلیل این استعفا مشکلات 

بیماری عنوان شد. حدود چهار ماه است که این فدراسیون با سرپرست اداره می شود.

ثبت نام ۱۷ کاندیدا 
برای کسب کرسی ریاست فدراسیون هندبال

سرمربی تیم ملی وزنه برداری تاکید کرد

بزرگسالان می گوید  برداری  وزنه  ملی  تیم  سرمربی 
اردوهای تیم ملی با چشــم انداز چهار ســال آینده و 

المپیک 2۰2۰ توکیو آغاز شده است.
ســجاد انوشیروانی اظهار داشــت: تلاش ما این است که از 
تمامی ظرفیت هــا و به خصوص از وزنه برداران جوان در اردوها 
اســتفاده کنیم تا بدنه تیم ملی در آینده جوان شود و مطمئن 
باشــید در چهار ســال آینده نتیجه مورد نظر را می گیریم. باید 
نفراتی را در اردو داشــته باشــیم که مکمل نفرات عنوان دار و 
شــاخص تیم ملی باشند و در دوره جدید چیزی به عنوان خط 
خوردن وزنه برداران از اردو نخواهیم داشت و اطمینان می دهم 
که وزنه بــرداری که رکوردهایش بهبود یابد به اردوی تیم ملی 

دعوت می شود.
این مربی در مورد وزنه برداران المپیکی گفت:  سهراب مرادی 
و علی هاشمی به دلیل حضور در باشگاه های آسیا نتوانستند در 
این اردو حضور داشته باشند، اما بهداد سلیمی با وجود اینکه به 

اردو دعوت نشده اســت تمریناتش را با سایر ملی پوشان انجام 
می دهد و از مرحله بعدی این اردو نفرات شــاخص و عنوان دار 
به جمع اردونشــینان اضافه می شود.انوشیروانی ادامه داد:  وزنه 
برداران جوانی که در حال حاضر در تیم ملی هستند سرمایه های 
ملی محسوب می شوند و کسانی که حقشان حضور در اردو باشد 
به اردو دعوت خواهند شد،  زیرا نگاه ما همانطور که گفتم ملی و 

با هدف حضور قدرتمند در رویدادهای پیش روی است.
وی با اشــاره به اینکه نگاه بلند مدتی برای تیم ملی متصور 
هســتیم، گفت:  نمی خواهیم از اکنون تیــم را برای رقابت های 
آسیایی یا قهرمانی جهان ببندیم زیرا اگر چنین قصدی داشتیم 
از همان ابتدا می توانســتیم وزنه برداران شاخص و عنوان دار را 
به اردو دعوت کنیم. این مربی اضافه کرد: به عنوان سرمربی به 
ما تکلیف شــده اســت که به همه وزنه برداران مستعد و جوان 
توجه لازم را داشته باشیم و فرصت برابر به آنان داده شود تا در 

المپیک بتوانیم با بهترین ها افتخارآفرینی کنیم.

چشم انداز المپیک 2020 را ترسیم کردیم 

* تیم نوجوانان ایران این روزها در اردوی آمادگی به سر می برد تا خود را برای حضور در مسابقات قهرمانی 
نوجوانان آســیا در میانمار و پس از آن قهرمانی نوجوانان جهــان در بحرین آماده کند.20 بازیکن دعوت 
شــده به این اردو زیر نظر محمد وکیلی، سرمربی تیم   نوجوانان، از 6 دی ماه وارد ششمین مرحله اردوی 
آماده ســازی خود شــدند. ششــمین مرحله از اردوی تیم ملی نوجوانان ایران تا 21 دی ماه ادامه خواهد 
داشت. این  در حالی است که که مسئولان فدراسیون والیبال در تلاش هستند تا مقدمات برگزاری  اردویی 
تدارکاتی و برون مرزی در بهمن ماه را برای شاگردان وکیلی فراهم کنند تا بتوانند در مسابقاتی بین المللی 

و دوستانه خود را محک زده و کادر فنی به نقاط ضعف و قوت تیم خود پی ببرند.
* ترکیب ۱2 بازیکن اعزامی مسابقات انتخابی قهرمانی جهان بسکتبال با ویلچر زیر 23 سال 
که از دوم تا نهم بهمن ماه در بانکوک تایلند برگزار می شــود، مشــخص شد. مهدی مظلومی، 
مجتبی کمالی، همایون عسگری، امیررضا احمدی، رضا عیوضی، مهدی ماندگاری، پیمان میزان، 
سیدمحمد موسوی، کعبه عمیر، محمدحسن سیاری، علی کریمی و مهدی عباسی ۱2 بازیکنی 
هستند که از ســوی کادر فنی به این مسابقات دعوت شده اند.حسن پالار، سرمربی  و مسعود 
فلاح به  عنوان مربی هدایت این تیم را برعهده خواهند داشــت. رقابت های انتخابی قهرمانی 
جهان بســکتبال با ویلچر زیر 23 ســال با حضور هفت تیم ایران، ژاپن ، عربستان، استرالیا، 

تایلند، هند و چین از دوم تا نهم بهمن ماه در بانکوک تایلند برگزار خواهد شد.
* ســیدمصطفی کریمی رئیس فدراسیون ناشــنوایان میزان بدهی این فدراسیون را 700 میلیون تومان 
عنوان کرد و گفت: تمام تلاش مان بر این اســت تا قبل از پایان ســال، این بدهی را پرداخت کنیم. وی 
همچنین با اشاره به افزایش تعداد رشته های ورزش ناشنوایان در آینده افزود: به دنبال آن هستیم تا تعداد 
رشــته های ورزش ناشنوایان را از 15 رشته به 20 رشته افزایش دهیم. البته این موضوع  در حال  بررسی 

است و اگر به نتیجه  لازم برسیم این کار را انجام خواهیم داد.
*دکتر ملک محمدی رئیس کمیته پزشکی و پزشک تیم های ملی فدراسیون کشتی در خصوص 
آخرین وضعیت ابوالفضل آرمیده گفت: با توجه به تأکید فدراســیون کشــتی، روند درمانی 
ابوالفضل آرمیده دارنده مدال برنز کشــتی آزاد نوجوانان آسیا که متأسفانه به بیماری وخیمی 
مبتلا شده اســت، به صورت لحظه به لحظه و دقیق پیگیری می شود.وی ادامه داد: از روز 3۰ 
آذرماه مرحله ســوم شیمی درمانی وی شروع شده و خدا را شکر وضعیت جسمانی آرمیده با 

وجود شیمی درمانی خوب است.
* فضل الله  باقرزاده  رئیس  فدراســیون شمشــیربازی برای حضور موفق و کسب مدال اسلحه اپه ایران در 
بازی های آسیایی 2018 جاکارتا و المپیک 2020 توکیو گفت:  برای این منظور جلسه مشترکی با کمیته 
فنی فدراسیون داشتیم و قرار شد برای این رشته بزودی یک مربی خارجی جذب کنیم .رئیس فدراسیون 
شمشیربازی همچنین از جذب یک مربی تراز اول ایرانی که در حال حاضر هدایت تیم ملی اسلحه فلوره 
کویــت را به عهده دارد، خبر داد و گفت:  محمد میر محمدی ســال ها هدایت تیم ملی کویت را به عهده 
داشــته و از حدود دو ســه ماه قبل برای همکاری با ایران اعلام آمادگی کرده و تا پایان سال همه کارهای 
خود را در کویت پایان داده و تمام مدت در کنار تیم ایران خواهد بود.به گفته باقرزاده ، تیم ملی اســلحه 
سابر مردان نیز از حضور پیمان فخری بهره مند می شود زیرا ایران با همراهی این مربی موفقیت های خوبی 

در بازی های اینچئون و المپیک 2016 ریو را بدست آورده است.

خواندنی از ورزش ایران

مدیر روابط عمومی شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور از ایجاد تغییرات در هیئت مدیره این 
شرکت خبر داد. 

محســن خمارلو افزود: پس از برگزاری مجمع فوق العاده شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور در وزارت 
ورزش و جوانان، با امضای وزیران ورزش و جوانان، اقتصاد و دارایی و دادگستری سیدعلی آقازاده و حسن رباطی به عنوان 
اعضای جدید هیئت مدیره شــرکت توســعه منصوب شدند. وی گفت: این دو عضو جدید جانشین رسول محمد صادقی 
و علی اکبر طاهری، سرپرســت باشگاه پرسپولیس در هیئت مدیره شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور شدند 
که از زحمات این دو بزرگوار نیز تقدیر و تشکر می کنیم. مدیر روابط عمومی شرکت توسعه در پایان خاطرنشان کرد: در 
جلســه اخیر هیئت مدیره این شرکت که دیروز دوشنبه برگزار شد، آقازاده و رباطی به سایر اعضا معرفی شده و فعالیت 

رسمی خود را آغاز کردند.

تغییرات در هیئت مدیره
رئیس سازمان لیگ هندبال ضمن بیان تعویق رقابت های لیگ برتر در این هفته، از برگزاری ادامه رقابت ها در  شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور

سه شنبه ها به دلیل پخش تلویزیونی خبر داد.
مراد کرمی در مورد برگزاری ادامه رقابت های لیگ برتر هندبال در این هفته اظهار کرد: این هفته، رقابت های تعویقی از 
هفته اول لیگ برتر هندبال پیگیری خواهد شد. او دلیل تعویق در لیگ برتر را این گونه عنوان کرد: ما با توجه به درخواست 
باشــگاه ها قول دادیم که رقابت های لیگ برتر تا قبل از پایان سال تمام شود، این هفته تیم شهرداری کاشان در هلند به سر 
می برد و اگر رقابت ها را ادامه می دادیم بازی های معوقه دو هفته می شد و باید بازی ها را فشرده تر برگزار می کردیم تا سر قول 
خود بمانیم. بنا بر این دلایل، این هفته تنها بازی های معوقه را پیگیری می کنیم. رئیس سازمان لیگ هندبال در مورد ادامه 
رقابت های لیگ برتر در سه شنبه ها خاطرنشان کرد: با توجه به قولی که صداوسیما برای پخش تلویزیونی رقابت های هندبال 
در روزهای سه شنبه  داده است، ادامه رقابت های لیگ برتر هفته ای یک بار و در این روز پیگیری می شود. او در مورد برگزاری 
هفته نهم لیگ برتر هندبال مردان و آغاز دور برگشت لیگ برتر بانوان گفت: سه شنبه 14 دی ماه هفته نهم لیگ برتر هندبال 

مردان با پنج دیدار برگزار خواهد شد. هم چنین جمعه 10 دی ماه دور برگشت لیگ بانوان با سه دیدار پیگیری می شود.

دلایل تعویق لیگ برتر هندبال

با توجه به بررســی های دقیقی که اســتویچف درخصوص ایران انجــام می دهد به نظر 
می رسد او برای حضور در تیم ملی ایران تمایل دارد.

امیر خوش خبر سرپرست تیم ملی والیبال درباره مذاکرات فدراسیون والیبال با رادوستین 
استویچف به اظهار نظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:

* قرار است در هفته جاری او پاسخ نهایی را به ما اعلام کند. اگر او موافق قرارداد باشد، سر 
جزییاتی مانند رقم قرارداد و برنامه های پیش رو با یکدیگر صحبت می کنیم. بســیار امیدوارم 

که این اتفاق به زودی رخ دهد.
* بررسی هایی که انجام داده ایم نشان می دهد که او در تمام تیم هایی که حاضر بوده، با نظم 
و دانش بالایی کار کرده است و خیلی سفت و سخت کارش را پی گرفته است. در واقع همین 

خصلتش بود که باعث شد فدراسیون والیبال سمت این مربی برود.
* مذاکرات آندره آناستازی همیشه به گونه ای است که گویی تمایل به توافق ندارد. او همیشه 
یــک مدل خاص مذاکره می کند که انگار از همان اول تمایلی به کار ندارد. خواســته های او 
به خصوص صحبت هایی که درباره دستیارانش انجام داد برای ما قابل قبول نبود. او می خواست 
که یک ســری از دستیارانش را به صورت گروهی به تیم ملی ایران بیاورد که فدراسیون زیر 

بار این موضوع نرفت.
* آن گونه که او در حال بررسی فیلم مسابقه های ایران است و آمار و اطلاعاتی که از ما گرفته 
نشــان می دهد بررسی های دقیقش به دلیل تمایل به حضور در ایران است. او از یک آنالیزور 
ایتالیایی نیز خواســته تا اطلاعاتی درباره تیم ملــی ایران بدهد. اگر اتفاق خاصی رخ ندهد و 
البته پیشنهاد جدیدی به این مربی صورت نگیرد، من فکر می کنم که استویچف سرمربی تیم 

ملی والیبال ایران می شود.
* قطعا فدراســیون به خصوص شــخص آقای داورزنی گزینه های دیگری هم دارند که هنوز 
اسامی آنها اعلام نشده است. وقتی ما با استویچف در حال مذاکره هستیم و مذاکرات به خوبی 

هم پیش می رود، دلیلی ندارد با یک مربی دیگر صحبت کنیم.
* اگر ســرمربی جدید تیم ملی علاقه ای به کار با سیچلو نداشته باشد،حق طبیعی اوست. ما 
نمی خواهیم شخصی را به ســرمربی تحمیل کنیم و سرمربی مختار است که تصمیم بگیرد 
چه شــخصی به عنوان دستیار کنارش باشــد. اگر بخواهیم مربی ای را تحمیل کنیم، ترجیح 

می دهیم او یک مربی ایرانی باشد.

سرپرست تیم ملی اعلام کرد
استویچف سرمربی تیم ملی والیبال ایران می شود

اولین بازی مسابقات جام جهانی ۲۰۱۸ 
در کدام استادیوم برگزار می شود؟!

اســتادیوم کرستوسکی سال آینده نیز میزبان اولین بازی جام کنفدراسیون ها نیز 
خواهد بود.ســخنگوی فیفا در این باره به TASS گفت : فیفا مطمئن اســت اســتادیوم 
ســن پترزبورگ تمامی نیازها برای میزبانی جام کنفدراسیون ها و جام جهانی را تامین 
می کند. مسابقات آزمایش در سال 2017 و قبل از مسابقات جام کنفدراسیون ها برگزار 
می شود تا امکانات استادیوم ها ارزیابی شود. استادیوم سن پترزبورگ، میزبان چهار باز 
خواهد بود که بازی های افتتاحیه و اختتامیه هم در بین آنهاست.البته به دلیل بودجه ای 
که صرف ساخت این استادیوم شد، انتقادات زیادی صورت گرفت. در ماه نوامبر نیز فیفا 
اعلام کرد زمین استادیوم تعادل ندارد و لرزش های آن هفت برابر بیشتر از حالت قابل 

قبول است. در مسابقات جام جهانی 2018، یازده استادیوم استفاده می شود.
بارسلونا به دنبال بازگرداندن تیاگو آلکانتارا 

تیاگو آلکانترا محصول آکادمی لاماســیا اســت. او بعد از جدایی پپ گواردیولا 
از بارســلونا نیمکت نشینی در این تیم اســپانیایی را تحمل نکرد و راهی آلمان شد 
تا در بایرن مونیخ شــاگرد پپ گواردیولا شــود.آلکانترا چهارمین فصل حضور خود 
در بایــرن مونیخ را پشت ســر می گــذارد. او با وجود این که بازی هــای زیادی را به 
خاطر آســیب دیدگی  از دســت داده اما در فصل جاری به اوج آمادگی خود رسیده 
و عملکرد درخشــانی در باواریای ها داشــته است.سایت اسپورت یک آلمان از علاقه 
باشگاه بارسلونا برای بازگرداندن تیاگو خبر داد و نوشت: بارسلونابا توجه به درخشش 
تیاگو در بایرن مونیخ دوســت دارد این بازیکن را بــه نیوکمپ برگرداند و برای این 
انتقال حاضر است 40 میلیون یورو پرداخت کند اما باشگاه بایرن مونیخ اصرار دارد تا 
این بازیکن اسپانیایی را حفظ کند. آلکانترا تا سال 2019 با بایرن مونیخ قرارداد دارد. 

برادر این بازیکن که رافینیا است، در بارسلونا بازی می کند.
احتمال جدایی په په از رئال قوت گرفت 

رئــال  مادرید به دنبال بازگرداندن مدافع جوان خود اســت کــه در اینتراخت 
فرانکفورت بازی می کند.خسوس وایخو که بازیکن رئال  مادرید است، به صورت قرضی 
در اینتراخت فرانکفورت بازی می کند. این بازیکن اسپانیایی تقریبا در همه بازی های 
فرانکفورت در رقابت های فصل جاری بوندســلیگا به میدان رفته و عملکرد خوبی از 
خود نشان داده است.یورو اسپورت نوشت عملکرد خوب این بازیکن جوان باعث شده 
اســت تا رئال مادرید به دنبال باز گرداندن او باشــد؛ به ویژه این که په په به احتمال 
زیاد در پایان فصل از رئال  مادرید جدا خواهد شد. په په تا پایان فصل با رئال  مادرید 
قرارداد دارد. او خواســتار تمدید دو ساله قرارداد خود با کهکشانی ها است اما به نظر 
می رسد کهکشانی ها علاقه ای به تمدید قرارداد این مدافع ندارند. یورو اسپورت اعلام 
کرد په په از یک باشگاه چینی پیشنهاد خوبی دارد و این احتمال زیاد است که او در 

پایان فصل راهی لیگ چین شود.
سانتوس و سیمئونه بهترین مربیان ملی و باشگاهی 

با توجه به نزدیکی به ســال 2016 میلادی، فدراسیون بین المللی تاریخ و آمار 
بهترین مربیان ملی و باشگاهی جهان در این سال را معرفی کرد که فرناندو سانتوس، 
ســرمربی پرتغال به عنوان بهترین مربی تیم های ملی و دیگو ســیمئونه، سرمربی 
اتلتیکومادرید نیز به عنوان بهترین مربیان باشــگاه های جهان در این ســال انتخاب 

شدند. 
اختلافات در یوونتوس بالا گرفت

بنا به گزارش رســانه های ایتالیا، اختلافات میان آلگری و باشــگاه یووه پس از 
شکســت مقابل میلان در سوپر کاپ ایتالیا شــدت گرفته است و آلگری در پایان از 
بانوی پیر فصل رفتنی اســت. روزنامه کوریره دلا اسپورت خبر داد: اختلاف شدیدی 
میان باشگاه یوونتوس با آلگری ایجاد شده است و باشگاه به دنبال جایگزینی مناسب 
برای او در فصل آینده است. باشگاه یوونتوس 3 گزینه برای جانشینی آلگری درنظر 
گرفته اســت. پائولو سوزا، بازیکن سابق بیانکونری و سرمربی کنونی فیورنتینا گزینه 
اول هدایت یووه است. دی فرانچسکو، سرمربی ساسولو و لوئوناردو گاردیم، سرمربی 

موناکو دو گزینه بعدی روی میز یووه هستند.
بارسلونا به دنبال یک مربی بزرگ

باشــگاه بارسلونا به دنبال اســتخدام یک مربی بزرگ است. لوئیس انریکه البته 
در تیم فوتبال بارســلونا نتایج بدی کسب نکرده و افت اخیر این تیم در لالیگا آنقدر 
سنگین و تکان دهنده نبوده که باعث خشم مدیران و هواداران بارسلونا شود. در هر 
حال خبرهای رسمی و غیر رسمی از کاتالونیا نشان می دهد که بارسلونا به دنبال یک 
مربی بزرگ است و گویا علاقه زیادی به تمدید قرارداد انریکه ندارد. مدیر برنامه های 
انریکه از انتشار این خبر دلخور شده و آن را کار رسانه های مادریدی می داند اما این 

خبر به تیتر اول روزنامه کاتالونیایی اسپورت نیز تبدیل شده است. 
دورتموند بازیکن جذب می کند، قرض می دهد! 

بورســیادورتموند ممکن است بازیکنی که تابستان ســال جاری از اوساسونا 
اســپانیا جذب کرد، به اف.ث کلن قرض دهد. روزنامه اکســپرس در گزارشی که 
انتشــاریافت به احتمــال حضور »میکل مرینو« در تیــم اف.ث کلن در نیم فصل 
دوم اشاره کرده است.این نشریه نوشــت بازیکن اسپانیایی دورتموند در تابستان 
از اوساسونا در ازای 4 میلیون یورو جذب شد. اما در دور رفت بوندس لیگا نتوانست 
در جمع مردان توماس توخل، خودی نشان دهد.به همین خاطر اکنون صحبت از 
انتقال قرضی اش به تیم کلن مطرح شده است. در این ارتباط پتر اشتوگر، سرمربی 
کلنی هــا اظهارداشــت:هر بازیکنی که به جمع ما ملحق شــود، باید از نظر فنی، 
اقتصادی و شخصیتی با تیم جور باشد. اگر این عامل اساسی موجود نباشد، دیگر 

انتقال معنایی نخواهد داشت.
تلاش های کویت برای حل بحران ورزش

معاون وزارت ورزش کویت اعلام کرد که بحران ورزش این کشور به زودی حل 
خواهد شد.هیئت ورزش کویت در مراســم تکریم بهترین های ورزش این کشور در 
ســال)2015( تاکید کرد که بحران ورزش کویت در آستانه حل شدن است.فلیطح، 
معــاون وزرات ورزش کویت تاکید کرد و گفت: در جلســه ای که با دولت برای حل 
مشکل تعلیق ورزش کویت برگزار شد میان فدراسیون ها و دولت توافقی انجام گرفت 
و بزودی ورزش کشــور از این بحران خارج خواهد شد. اکثر فدراسیون های ورزشی 
کویت در ســال گذشــته به خاطر دخالت های دولت کویت به امور ورزشی از سوی 

نهادهای بین المللی به حالت تعلیق درآمد.
منچستر یونایتد پیشنهاد سویا برای جذب 

مارسیال را رد کرد 
در حالی که پنجره نقل و انتقالات زمستانی از تاریخ اول ژانویه 2017 )12 دی( 
آغاز می شود، باشگاه سویای اسپانیا نسبت به جذب آنتونی مارسیال علاقه نشان داده، 
اما باشگاه منچستر یونایتد قصد فروش مهاجم فرانسوی اش را ندارد. بر اساس گزارش 
روزنامه »دیلی میل« انگلیس، از ســوی باشگاه ســویا با مدیربرنامه های مارسیال که 
این فصل زیرنظر ژوزه مورینیو چندان فرصت بازی پیدا نکرده، تماس گرفته شده و 
موضوع حضور قرضی این بازیکن در ســویا مورد بحث قرار گرفته است.دیلی میل اما 
خبر داد که ژوزه مورینیو ترجیح می دهد مهاجم 21 ســاله اش در اولدترافورد بماند، 
از این رو منچستر یونایتد برنامه ای برای فروش وی ندارد و به سویا پاسخ منفی داده 
اســت. در بین متقاضیان خرید مارسیال، وســتهام هم وضعیت او را دنبال می کند. 
مهاجم تیم ملی فرانسه در سال 2015 از موناکو به شیاطین سرخ پیوست و تا کنون 

در 66 بازی از رقابت های مختلف 21 گل برای این تیم به ثمر رسانده است.

برگزاری دربی پایتخت بعد از دیدار استقلال - السد
دربی پایتخت بین دو تیم اســتقلال و پرســپولیس در تاریخ 24 بهمن ماه 
 AFC برگزار خواهد شــد.با وجود اینکه روز 19 بهمن از ســوی کمیته اجرایی
برای برگزاری بازی پلی آف لیگ قهرمانان آســیا برنامه ریزی شده بود، کمیته 
مســابقات لیگ برتر روز 20 بهمن را برای برگــزاری دربی تعیین کرده بود. اما 
پس از بررســی هایی که به عمل آمد، در نهایت تاریخ 24 بهمن ماه برای انجام 
دربی پایتخت بین دو تیم استقلال و پرسپولیس اعلام شد.سعید فتاحی مسئول 
مســابقات لیگ برتر در همیــن خصوص گفت: به دلیل اینکه مشــخص نبود 
پرســپولیس در مرحله پلی آف مسابقات حضور دارد یا نه، نمی توانستیم برنامه 
دقیقی را اعلام کنیم. اما خدا را شــکر پرســپولیس به صورت مستقیم به لیگ 
قهرمانان آسیا راه یافت و استقلال هم در تاریخ 19 بهمن ماه میزبان السد خواهد 
بود. با توجه به اینکه در لیگ قهرمانان آسیا دو تیم روز قبل باید در زمین اصلی 
تمرین کنند، نمی توانســتیم دیدار پرســپولیس و تراکتورسازی را در تاریخ 18 
بهمن ماه برگزار کنیم. وی ادامه می دهد: در نهایت به این جمع بندی رسیدیم 
که دیدار دو تیم پرسپولیس و تراکتورسازی در همان تاریخ اعلام شده یعنی 17 
بهمن ماه برگزار شود و در تاریخ 24 بهمن ماه دیدار دربی را برگزار خواهیم کرد. 

ساعت برگزاری دربی نیز پس از هماهنگی با شورای تامین اعلام خواهد شد.
عراق به دنبال برگزاری دیداری دوستانه با تیم ملی ایران

تیم ملی فوتبال عراق به دنبال برگزاری یک دیدار دوستانه با ایران در تهران 
اســت. عراقی ها پیش از این اعلام کرده اند که حاضرند در دیدار برگشــت خود 
برابر عربســتان در انتخابی جام جهانی در جده با این تیم به میدان بروند. تیم  
 ملی فوتبال عراق خود را آماده دور برگشــت انتخابی جام جهانی 2018 روسیه 
می کند. شاگردان راضی شنیشل در دور رفت عملکرد خوبی از خود نشان ندادند 
و از پنج دیداری که به میدان رفتند تنها یک پیروزی را به دســت آوردند. تیم  
 ملی فوتبال عراق برای آمادگی بهتر در دور برگشت قصد دارد که در یک دیدار 
دوســتانه به مصاف ایران برود.محمد خلف مدیر رسانه ای تیم ملی فوتبال عراق 
در این باره گفت : راضی شنیشل، سرمربی تیم دوست دارد که توانایی تیم خود 
را برابر ایران محک بزند و به دنبال برگزاری یک دیدار دوستانه با ایران در تهران 
هســتیم. او از فدراسیون خواسته تا شرایط برگزاری یک دیدار دوستانه با ایران 
را فراهم کند، چرا که ایران شــانس بالایی برای صعود به جام جهانی را دارد و 
بهترین نتیجه  را در دور رفت کســب کرده است.مدیر رسانه ای تیم ملی فوتبال 
عراق تاکید کرد که پیشنهاد عراق برای دیدار دوستانه برابر ایران روزهای پایانی 
اسفند ماه خواهد بود.با وجود این که فدراسیون فوتبال عراق پیش از این تاکید 
کرده بود که در عربستان به میدان نخواهد رفت اما حکم دادگاه داوری ورزشی 
باعث شده است تا عراقی ها قبول کنند که دیدار برگشت را در خاک سعودی ها 
به میدان بروند.خلف گفت : در هفته دوم دور برگشت در جده به مصاف عربستان 
می رویم. تیم میزبان فشار هواداران خودی را تحمل خواهد کرد. از انگیزه بالایی 
بــرای این دیدار برخوردار هســتیم و نهایت تلاش خــود را به کار می گیریم تا 

پیروز شویم.
واکنش منتقمی به شایعه سرپرستی اش در پرسپولیس

قائم مقام سابق باشگاه پرسپولیس به شایعات سرپرستی اش در این باشگاه 
واکنش نشــان داد.بهروز منتقمی درباره شــایعه حضورش به عنوان سرپرست 
باشگاه پرسپولیس اظهار کرد: تا این لحظه که با شما صحبت می کنم، هیچ گونه 
صحبتی با من برای سرپرستی باشگاه پرسپولیس نشده است. در وزارت ورزش 
و جوانان مسئولیت دارم و تمام فکرم این است مسئولیتی که به من واگذار شده 
است را به نحو احسن انجام بدهم.وی افزود: تا جایی که من می دانم آقای طاهری 
عملکرد خوبی در باشگاه پرسپولیس داشــته است و در وزارت ورزش هم همه 
بر این باورند که او به کارش به عنوان سرپرست باشگاه ادامه بدهد. بحث تغییر 
سرپرســت باشگاه پرسپولیس فعلا مطرح نیست. او درباره بازنشستگی علی اکبر 
طاهری هم گفت: در این موضوع نمی توانم اظهار نظر دقیقی داشــته باشــم اما 
همان طور که گفتم، در وزارت ورزش و جوانان همه متفق القول بر این باورند که 

آقای طاهری به کارش ادامه بدهد.
توافق اولیه سایپا با سوشا مکانی و پورقاز

باشــگاه سایپا با دو بازیکن تیم ملی فوتبال کشورمان به توافق اولیه رسیده 
است.تیم فوتبال سایپا که خودش را برای نیم فصل دوم لیگ برتر آماده می کند، 
خواهان به خدمت گرفتن سوشــا مکانی و عــزت الله پورقاز دو بازیکن تیم ملی 
فوتبال کشــورمان شده است. مذاکرات با مکانی مثبت بوده و با توجه به جدایی 
دروازه بان برزیلی تیم سایپا، احتمال پیوستن مکانی به جمع نارنجی پوشان زیاد 
اســت. احمد سجادی در مورد حضور سوشــا مکانی در تیم سایپا گفت: باشگاه 
در حال مذاکره با این بازیکن اســت و فکر می کنم تا اوایل هفته آینده وضعیت 
حضورش در تیم ســایپا مشــخص خواهد شــد.وی در مورد حواشی مکانی در 
ماه هــای اخیر و محرومیت 6 ماهه او از ســوی کمیته اخلاق گفت: محرومیت 
سوشــا مکانی به پایان رسیده اســت و مطمئن باشید که ما او را جمع خواهیم 
کرد. سوشا در تیم ســایپا هیچ حاشیه ای نخواهد داشت. همانطور که در فولاد 

خوزستان و نفت به خوبی دروازه بانی کرد و گرفتار مسایل حاشیه ای نبود.
تکذیب جدایی بنگر و کرار از تراکتورسازی

مدیر رسانه ای باشگاه تراکتورســازی خبر جدایی مدافع و هافبک این تیم 
را تکذیب کرد. شایعه ای مبنی بر قرار گرفتن نام محسن بنگر در لیست فروش 
تراکتورســازی به دلیل مصدومیت های پی در پی مطرح شد و همچنین گفته 
می شــد جاسم کرار که در چند هفته اخیر مشــکلاتی برایش به وجود آمده و 
امیر قلعه نویی سرمربی این تیم هم در یکی از مصاحبه هایش نسبت به عملکرد 
او اعتراض کرده درخواســت جدایی و بازگشــت به عراق داده است. در همین 
راستا مدیررسانه ای باشگاه تراکتورسازی در مورد قرار گرفتن نام بنگر در لیست 
فروش و درخواســت جدایی کرار، گفت: این خبر را تکذیب می کنم. همین حالا 
در تمرین تراکتورســازی حضور دارم و بازیکنان بدون مشکل تمرینات خود را 

پیگیری می کنند.
اعلام عدم نیاز منصوریان به ۵ بازیکن استقلال و البته رحمتی

پس از جلسه ای که ظهر دیروز میان علیرضا منصوریان و رضا افتخاری 
در باشــگاه استقلال برگزار شد، فهرست بازیکنان مازاد تیم استقلال تهران 
مشخص شد. براین اساس با نظر کادر فنی استقلال آرش افشین، امین حاج 
محمدی، میثم مجیدی، فرشــید باقری و بختیار رحمانی در دور برگشــت 
لیگ برتر جایی در استقلال نخواهند داشت.علاوه بر این سرمربی استقلال 
تصمیم گرفته که نام مهدی رحمتی را هم از لیســت خود در دور برگشت 
خارج کند. این اتفاق در حالی افتاد که دروازه بان اســتقلال اعلام کرده بود 
از این تیم جدا نشده و به قراردادش پایبند خواهد بود. این 6 بازیکن نفراتی 
هســتند که در نیم فصل دوم مدنظر علیرضا منصوریان نیســتند و او روی 
بازگشــت وریا غفوری و روزبه چشمی حســاب ویژه ای باز کرده است.البته 
منصوریــان در مورد میثم مجیدی در خــط دفاع تیمش همچنان در حال 
بررسی است. محمد حســین کنعانی زادگان دیگر بازیکنی است که در نیم 
فصل اول نام او از فهرســت استقلال خارج شد و منصوریان برای نیم فصل 
دوم نظری روی این بازیکن ندارد. البته طبق اعلام عبداللهی سرپرست تیم 
استقلال، ایمان مبعلی، سجاد شهبارزاده و رحیم زهیوی هم بازیکنان مدنظر 

منصوریان هستند.
سرمربی تیم استقلال در بخش دیگری از نشست خود با سیدرضا افتخاری 
مشــکلات پیش روی خود را به مدیر عامل باشــگاه استقلال ارائه کرد و در 
مورد اتفاقاتی که پیرامون مذاکره یک شــخص در باشگاه استقلال افتاده بود 
با وی به صحبت پرداخت. ظاهرا پندار توفیقی بدون اطلاع سیدرضا افتخاری 
و علیرضــا منصوریان با یکی از اینجنت ها برای حضور یک مربی خارجی در 
استقلال صحبت می کنند که همین موضوع نگاه علیرضا منصوریان به دبیر 
هیئت مدیره استقلال تغییر داده و او گلایه های خود را به مدیرعامل باشگاه 
استقلال ارائه کرده است. افتخاری که به تازگی از سوی وزیر ورزش و جوانان 
مــورد حمایت قرار گرفت قصد دارد تا دبیر هیئت مدیره را کنار گذاشــته و 
به زودی شخصی را به عنوان قائم مقام باشگاه استقلال معرفی کند.از طرفی 
تغییرات دیگری در باشگاه استقلال در راه است که همین موضوع با حمایت 
مســعود سلطانی فر همراه شــده و افتخاری به وی اعلام کرده که قصد دارد 
تغییرات بیشتری را در چارت اداری باشگاه و تیم فوتبال استقلال ایجاد کند. 

آصفی: فیفا بین ایران و عربستان میانجی گری می کند
مشاور امور بین الملل فدراســیون فوتبال، گفت: فدراسیون جهانی فوتبال 
)فیفا( به دنبال میانجی گری میان فدراسیون های فوتبال ایران و عربستان است 
تا مشکلات موجود را برطرف سازد.حمیدرضا آصفی گفت: دو فدراسیون فوتبال 
ایران و عربســتان با مداخله فیفا مذاکراتی خواهند داشــت تا مشکل میزبانی 
در این دو کشــور برطرف شــود، اما اینکه تاریخ این مذاکرات چه زمانی است و 
اینکه چه کســی از ایران شرکت خواهد کرد، هنوز مشخص نشده است.وی در 
خصوص اینکه گفته می شود یکی از طرف های مذاکره او خواهد بود، اظهار کرد: 
حضور من در این نشســت بستگی به مســایل زیادی دارد که بعدا در خصوص 
آن گفت و گو خواهم کرد. مشــاور امور بین الملل فدراســیون فوتبال در رابطه با 
اینکه آیا مشــکل فوتبال ایران و عربستان قابل حل است، گفت: پیش بینی حل 
این مشکل بسیار سخت است، زیرا متاسفانه عربستانی ها مسابقات فوتبال را به 
مسایل سیاسی و احساسی گره زده اند و چون موضع آنها فنی و تکنیکی نیست، 
کار پیچیده شــده است. وی در خصوص پول های بلوکه شده فدراسیون فوتبال 
ایران، تصریح کرد: پرداخت پول های بلوکه شــده در مسیر طبیعی قرار گرفته و 
قبل از سفر تاج به فیفا گشایش های خوبی به وجود آمد.سخنگوی اسبق وزارت 
امور خارجه، اظهار کرد: مســیر طبیعی در حال طی شــدن است اما زمان آزاد 

شدن پول هنوز مشخص نیست.

دونده سرعتی ایران اردوی آماده سازی خود را در فرانسه برگزار می کند.
حســن تفتیان، رکورددار دوی 100 متر ایران ماه آینده به اردوی برون مرزی می رود. تفتیان که خود را برای مســابقه های 
قهرمانی آسیا آماده می کند، بهمن ماه به کشور فرانسه می رود تا در کمپ این کشور تمرین کند. پوتانگای نیز در این اردو مربیگری 

تفتیان را برعهده دارد.

با حمایت وزیر ورزش و جوانــان و تایید هیئت 
رئیسه، پیشــنهاد فدراسیون کشتی جهت پیگیری و 
برنامه ریزی برای اخذ میزبانی مسابقات قهرمانی جهان 

در سال 2۰۱٩ میلادی به تصویب رسید.
چهاردهمین جلســه هیئت رئیسه فدراسیون کشتی با 
حضور وزیر ورزش و جوانان و اعضای هیئت رئیســه دوشنبه 
شــب در محــل وزارت ورزش و جوانان برگزار شــد. در این 
نشســت ابتدا گزارشــی از وضعیت و جایگاه جام باشگاه های 
جهــان در دنیا و عملکرد تیم های باشــگاهی ایــران در جام 
باشــگاه های جهان، گزارش تــدارکات لازم بــرای برگزاری 
رقابت های بین المللی جام تختی، جام جهانی کشــتی آزاد و 

جام جهانی کشتی فرنگی و گزارش از عملکرد 9 ماهه مالی- 
برنامه ای فدراســیون کشتی ارائه شد و سلطانی فر و اعضاء در 
جریان ریز مسائل قرار گرفتند. در ادامه این جلسه با توجه به 
تصویب پیشنهاد ایران مبنی طرح الگوی برگزاری مشارکتی 
رقابت های بین المللی از سوی اتحادیه جهانی کشتی، موضوع 
میزبانی مشــترک ایران با یکی از کشــورها بــرای پذیرش 
رقابت های جهانی ســال 2019 میلادی، که از ســال 2002 
میلادی به ایران واگذار نشده، مطرح گردید و با حمایت وزیر 
ورزش و جوانان و تایید هیئت رئیســه، پیگیری و برنامه ریزی 
برای اخذ میزبانی مســابقات کشــتی آزاد و فرنگی قهرمانی 

جهان در سال 2019 تصویب شد.

تلاش فدراسیون کشتی برای اخذ میزبانی مسابقات جهانی 2019

تفتیانبهفرانسهمیرود

حضور 6 تیم در لیگ برتر تنیس روی میز
بیست و پنجمین دوره رقابت های لیگ برتر 
تنیس روی میز با حضور ۶ تیم برگزار می شود.

با رایزنی رئیس فدراســیون تنیــس روی میز، 
تیم هــای صنــدوق ضمانت صــادرات و تایدواتر در 
فصل جدیــد رقابت های لیگ برتــر حضور خواهند 
داشــت. بدین ترتیب لیگ برتر این رشته با حضور 
تیم های پتروشــیمی بندرامام، دانشگاه آزاد تهران، 
رعد پدافند هوایی خاتــم الانبیا، ذوب آهن اصفهان، 
صندوق ضمانت صادرات و تایدواتر هرمزگان و البته 
در صورت تکمیل و تحویل مدارک، روز 14 دی ماه 

قرعه کشی می شود.
تعویق مسابقات دوومیدانی قهرمانی آسیا 
رقابت های دوومیدانی قهرمانی آسیا در 

هند به تعویق افتاد.
بر اساس اعلام سایت کنفدراسیون دوومیدانی 
آسیا، مسابقات دوومیدانی قهرمانی این قاره طی 
روزهــای 10 تــا 13 تیرماه ســال 1396 برگزار 
خواهد شد. این تاریخ در حالی اعلام شده که پیش 
از این قرار بود این رقابت ها در روزهای 11 تا 15 
خرداد ماه سال 1396 در رانچی هند برگزار شود.
رئیس فدراسیون ورزش های رزمی: 

دلیلی ندارد استعفا بدهم 
رئیس فدراســیون ورزش هــای رزمی 
می گوید اســتعفا نداده است و قصد چنین 

کاری را نیز ندارد.
محمود رشیدی درخصوص شایعاتی مبنی بر 
استعفایش از ریاست این فدراسیون گفت: چنین 
چیزی صحت ندارد و من اســتعفایی نداده ام. این 
خبر کذب اســت و نمی دانم اصــلا برای چه باید 
اســتعفا دهم. وی ادامه داد: منبع این شایعات را 
هنوز نمی دانم و کســی به من نگفته که اســتعفا 
دهم. من در وزارتخانه جلســه داشتم اما نه برای 
اســتعفا بلکه این جلسه برای مسائل بودجه بود و 
با شــعبانی بهار معاون همگانی وزارت این جلسه 

برگزار شد.


